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Št.: 900-2/2025/2 

    Datum: 13. 2. 2025 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

2. seje Sveta staršev v šolskem letu 2024/25, ki je bila v četrtek, 13. 2. 2025, ob 17. uri v šolski jedilnici. 

 

Prisotni: 

Predstavniki staršev: priložena lista prisotnosti; 

Ravnateljica: ga. Petra Urek; 

Pomočnica ravnateljice: ga. Maja Petrović Kos; 

Vodja podružnične šole Reka Pohorje: ga. Miriam Tekavc Košec; 

Zapisnikarica: ga. Martina Fras 

 

Opravičeno odsotni: 2. b, 4. b, 6. c, 

Neopravičeno odsotni:4. c, 7. a,   

 

Dnevni red: 

1. Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice. 

2. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 1. seje z dne, 25. 9. 2024. 

3. Informacije ravnateljice. 

4. Predlogi in pobude staršev.  

5. Razno. 

 
AD1  Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice. 

 

Predsednik, g. Peter Grginič, pozdravi zbrane in predstavi dnevni red 2. seje Sveta staršev. Prisotnih je 

bilo 25  predstavnikov od 30 predstavnikov oddelkov šole, kar predstavlja večino, tako da je seja Sveta 

staršev sklepčna. Poda se predlog za zapisnikarico, go. Martino Fras, katero predstavniki staršev soglasno 

potrdijo.  

 

SKLEP 1: Svet staršev je bil sklepčen, prisotnih je bilo 25 predstavnikov Sveta staršev šole od 30 

predstavnikov, predstavniki so potrdili predlagani dnevni red (ZA 25). 

 

SKLEP 2: Za zapisnikarico Sveta staršev so soglasno imenovali go. Martino Fras (ZA 25). 

 

 

AD2 Pregled sklepov in potrditev zapisnika 1. seje Sveta staršev z dne 25. 9. 2024 
 

Predsednik da zapisnik 1. seje Sveta staršev iz šolskega leta 2024/25 v obravnavo, predstavniki staršev 

niso imeli dodatnih predlogov ali pripomb, zato ga soglasno potrdijo. 

 

SKLEP 3: Predstavniki Sveta staršev potrdijo zapisnik 1. seje Sveta staršev za šolsko leto 2024/25 (ZA 

25). 
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AD3 Informacije ravnateljice  

 

Predsednik preda besedo ravnateljici, da poda aktualne informacije. Ravnateljica pove, da se je 1. 

ocenjevalno obdobje uspešno končalo, učenci so se udeležili veliko tekmovanj, kjer so dosegli dobre 

rezultate, nekaj se jih je uvrstilo tudi na državna tekmovanja. Učiteljice so izkazale veliko inovativnosti 

pri svojem delu in tako z učenci pripravile zelo lepo predstavo z naslovom Mali kakadu, katero ste vsi 

valjeni v torek, 11. 3. 2025, ob 17. uri, da si jo ogledate, v stari telovadnici v šoli.  

 

V nadaljevanju ravnateljica in pomočnica ravnateljice predstavita anketo o prehrani, ki je tudi priloga 

zapisnika. Pove, da je prehrana takšna tema, ki je nemogoče, da se zadovolji vse uporabnike iz vseh zornih 

kotov. Na šoli je tudi ustanovljena skupina za prehrano, kamor se lahko naslovi vse pripombe, predloge 

in se starši lahko tudi pridružijo. Povabita tudi predsednika Sveta staršev in še nekaj staršev, da pridejo 

nenapovedano v času kosila, kjer bodo lahko videli potek izdaje kosila in utrip v jedilnici ter preizkusili 

kosilo, ki je pripravljeno za otroke.  

 

Predstavniki nižjih razredov nato dodajo, da zelo pogrešajo popoldansko malico in si želijo, da bi se vse 

učiteljice vzpodbudilo, da se ponudi popoldan hrana, ki je tekom dneva ostala, kar nekatere učiteljice že 

počnejo. Zato sprejmejo sklep, kjer prosijo vodstvo, da se pogovorijo z učiteljicami in jih vzpodbudijo, 

da se čez dan porabi hrana, ki ostaja. 

 

SKLEP 4: Predstavniki staršev pozivajo vodstvo, da se pogovorijo z učiteljicami nižjih razredov in jih 

vzpodbudijo k temu, da se čez dan oz v popoldanskem času porabi hrana, ki je tekom dneva ostala. 

 

Ravnateljica v nadaljevanju povzame dogodek, kjer so šole po Sloveniji prejele e-pošto z grožnjo. Pove, 

da se je naredilo vse po protokolu, prišla je policija in naredila zapisnik, preverili so pri Varnosti ali je 

bila čez noč potrebna kakšna intervencija, hišniki so preverili okolico šole in vrtca.  

 

Ravnateljica pove tudi glede končnega fotografiranja razredov. Prejeli so tri ponudbe, najugodnejši je še 

vedno Prijatelj & Prijatelj, katerega tudi vsi predstavniki soglasno izberejo. 

 

SKLEP 5: Svet staršev je potrdil izbranega fotografa Prijatelj & Prijatelj za fotografiranje oddelkov v 

šolskem letu 2024/25 (ZA 25). 

 

 

AD4 Predlogi in pobude staršev  

 

V nadaljevanju so predstavniki Sveta staršev podali svoje predloge ali pobude. 

 

Predstavnik 2. a razreda vpraša ali se lahko zmontira zvonec pri vhodu 2 in bi bil povezan z nekom, ki bi 

lahko vrata odprt v primeru, ko so zaklenjena in otrok ne more noter, kadar ni prisotnih informatorjev. 

 

Predstavnica 2. c razreda pove, da so otroci se vedno lačni, ker ni popoldanske malice, repeteja pri kosilu 

pa ne dobijo vsi, kot je bilo na prvem svetu staršev zagotovljeno. Repete dobijo tiski, ki dovolj hitro 

pojedo, za počasnejše ga velikokrat zmanjka.  

Izpostavi dogodke na odbojki v popoldanskem času, kjer je prišlo do kraje stvari in kako bi lahko to rešili. 

Pove, da so o tem govorili v razredu in da bo razredničarka poskušala urediti s trenerjem, da bi se stvari 

odnašale v telovadnico. 

 

Predstavnica 3. c razreda izpostavi pot do šole, kjer se najde ogromno smeti, zato so podali predlog, da bi 

lahko posamezniki, ki dobijo razne kršitve, opravljali družbeno koristno delo in te smeti tudi počistili. 

Predstavnica še pove, da bi bilo potrebno otroke nekoliko umiriti, s kakšnimi tehnikami umirjanja. Umiriti 

oz upočasniti bi bilo potrebno tudi promet okrog šole ter okrog zdravstvenega doma. 

 

Predstavnica 3. d razreda pove, da šofer na tej relaciji še zmeraj prehitro vozi, naj se na to opozori 

avtobusnega prevoznika. 

 

Predstavnica 5. b razreda pove, da učenci med odmori vidijo starejše otroke, da hodijo na stranišča, kjer 

kadijo in uporabljajo fuge.   
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Predstavnica 6. a razreda pove, da imajo veliko vzgojnih izzivov v razredu, tako imajo vedno večje 

vzgojne težave, kar privede do motenj učnega procesa. Učenci dnevno motijo pouk, med poukom 

poslušajo glasbo, ne upoštevajo učiteljev, učitelji posledično veliko kričijo. Starši želijo, da so učitelji bolj 

dosledni pri izrekanju ukrepov ali kršitev, da naj bolje presodijo, kaj je pomembno beležiti v e-asistent, 

kaj vse se sporoča naprej. Največ kršitev se dogaja vedno pri istih predmetih, naj dobijo ti učitelji kakšno 

podporo, kako postopati v takšnih težavnih primerih, kako si naj vzpostavijo red. Nujna je prenova 

postopkov izrekanja ukrepov in naj vsi učitelji postanejo bolj dosledni pri izrekanju kršitev. Starši tudi 

pozivajo vse ostale starše, ki imajo otroke vozače, da se doma pogovorijo o tem, da se po pouku oz kosilu 

odpravijo domov, na avtobus in se ne zadržujejo v okolici šole. 

 

Predstavnica 6. b razreda se pridruži predstavnici 6. a razreda, saj je tudi pri njih v razredu velika vzgojna 

problematika. Prosijo učiteljico, da se redno obvešča starše o vsaki kršitvi, ki jo otrok prejme, ne glede na 

stopnjo. Med učitelji nastajajo zelo velike razlike za kakšne primere se dobijo kršitve oz zakaj jih nekdo 

za neko dejanje ne dobi. Učitelji naj bodo dosledni pri izrekanju kršitev, če si jih učenec zasluži, kriteriji 

naj bodo jasno zastavljeni. 

 

Predstavnica 7. b razreda pove, da imajo velike probleme z učenci 6. razredov. Veliko krat prihaja do 

nasilja med učenci, nekateri prinašajo v šolo prepovedane stvari, grozijo sošolcem. 

Vpraša tudi ali bi lahko imeli dodatne priprave za tekmovanja, ki štejejo za Zoisovo štipendijo. 

 

Predstavnik 7. c razreda tudi doda, da je v razredu problem disciplina. 

 

Predstavnik 8. a razreda pove, da imajo starši pripombe glede znanja učencev pri slovenskem jeziku in 

geografiji, kjer je bilo povprečje ocen na zadnjem testu zelo slabo. Predlagajo pomoč učiteljicam, ki imajo 

težave pri prenosu znanja. Predlagajo tudi dodatne ure slovenščine. Prav tako je veliko nadomeščanj 

učiteljev, ki v tistem času ne predajo znanja tega predmeta naprej, zakaj so vseeno ustvarjene skupine, 

zakaj se učenci ne združijo in bi nadomeščanje izvedla druga slavistka oz. nekdo, ki bi znal primerno 

predati snov naprej. Pripombe imajo tudi glede razredničarke, ki svojih otrok niti ne uči, tako jih ne pozna 

in ne pozna prisotnost problemov. Zato predlagajo tedenske razredne ure, kjer bi se razredničarka lahko 

z učenci tedensko pogovarjala o problemih in rešitvah. Sprejmejo sklep. 

 

SKLEP 6: Starši 8. a razreda podajo predlog, da se izvajajo tedenske razredne ure. 

 

Pove, da imajo tudi v njihovem razredu težave z medvrstniškim nasiljem. Potrebno je sprotno reševanje 

problemov. Svetovalna delavka zelo dobro sodeluje s starši, se trudi pri reševanju problemov, vidi se, da 

ima veliko strokovnega znanja, je dosledna in želi da se stvari rešijo. 

Problem v razredu so tudi telefoni. Vsi vedo, da je uporaba telefonov prepovedana v šolski prostorih, zato 

naj bodo učitelji dosledni in naj telefone vzamejo, če ga kdo uporablja. Lahko bi se uvedla tudi kakšna 

škatla, kamor bi učenci pred uro telefone odložili. Zakaj se telefoni uporabljajo v učnem procesu, starši 

so mnenja, da to ni potrebo. Če pa že, naj se starše obvesti, da bodo učenci pri uri uporabljali telefon. 

Predstavnika tudi zanima časovnica, do kdaj bodo krovni dokumenti posodobljeni, do kdaj se bodo kakšne 

težave rešile. 

 

Ravnateljica pove, da je zelo težko dobiti razrednika, ki bi lahko učil vse učence, res pa je, da mora 

razrednik kljub temu imeti pregled nad svojim razredom in spremljat dinamiko razreda, kar je ključnega 

pomena za dobro sodelovanje. V prenovi so tudi trije krovni dokumenti zavoda, ki bodo pripravljeni 

okvirno do meseca maja, tudi glede kršitev in vzgojnih ukrepov. Pove, da s svetovalno delavko zelo dobro 

sodelujejo, vodstvo in učitelji ji nudijo vso potrebno podporo, saj se skupaj trudijo za čimprejšnje 

reševanje težav v razredih. Tudi učiteljicam, ki imajo začetne težave pri učenju nudijo vso pomoč, tudi 

mentorstvo. Tako da se resnično trudimo in dobro sodelujemo na vseh področjih. 

 

Predstavnica 8. b razreda pove, da se tudi v njihovem razredu pojavlja medvrstniško nasilje. Tudi pri 

slovenskem jeziku so rezultati zelo slabi, imajo pomanjkanje znanja. Omarice za garderobe so imele 

ključe, ki so odpirali več drugih omaric. Zakaj se dajejo domače naloge, če se potem niti ne pregledajo. 

Učitelji naj pregledajo, če je naloga opravljena in jo skupaj tudi preverijo, če so pravilno rešili. Zakaj se 

delajo skupine, če je toliko nadomeščanj, zakaj niso učenci raje združeni. Tudi pri njih jih razredničarka 

ne uči nobenega predmeta in bi bile tedenske razredne ure dobrodošle. 
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Predstavnica 8.c razreda pove, da se naj hrana bolje pregleda, saj so učenci dobili gnila jabolka. Pove, da 

so bile težave pri zimskem športnem dnevu, posebej pri drsanju in tudi pri smučanju, in če lahko naslednje 

leto organizacijo tega športnega dne prevzame nekdo, ki se bo bolj angažiral za izvedbo športnega dne. 

Vpraša tudi zakaj ni smučarske šole v naravi. Večina učencev v razredu ima ali status ali odločbo, zato 

imajo vsi napovedano spraševanje, le nekaj učencev je brez, zakaj se tudi njim potem ne da napovedanega 

spraševanja. Pove tudi, da bi bilo dobro posodobiti spletno stran šole, manjkajo objavljeni mesečni 

koledarji, zanima jih ali bi lahko objavili vsaj koledar dnevov dejavnosti. Tudi spletna odjava prehrane bi 

bila dobrodošla. Pove še, da avtobus na relaciji Rogoza prehitro odhaja s postaje.  

 

Predstavnica 9. a razreda pove, da so bili učenci zelo veseli, da jih je pohvalil celotni učiteljski zbor. 

Veselijo se valete, ki bo v VŠD. Pove še, da keson za papir ni vedno odprt ob urah, ki so napisane za 

prinašanje papirja in ali bi lahko bil odprt tudi v času roditeljskih sestankov. 

 

Predstavnica 9. b razreda pove, da bi bilo dobro vzpostaviti spletno odjavo prehrane. Pove še, da tudi 

njihova razredničarka razreda ne uči, vendar je vedno pripravljena za pogovor in posvet in so z njo zelo 

zadovoljni. 

 

AD5  Razno 

 

Predsednik odpre točko razno.  

• Pomočnica ravnateljice pove, da se zbran denar od kartuš in papirja porabi za potrebe 9. razredov 

za izvedbo valete. 

• Ravnateljica pove, da se je ustanovila Pritožbena komisija, kjer potrebujemo še dva člana s strani 

staršev. V komisijo sta zato izbrani dve članici, ga. Martina Planinc in ga. Sara Ivačič. 

• Ga. Martina Planinc predstavi delovanje šolskega sklada. Začetno stanje šolskega sklada v letu 

2024 je znašalo 1.606,25 EUR. V letu 2024 so se zbrala sredstva s strani prostovoljnih prispevkov 

staršev (v višini 1.595,00 €), izplačila deleža dohodnine 2023 (v višini 822,91 €) ter donacij 

podjetij (v višini 300,00 €) na TRR šolskega sklada, kar skupaj znaša 2.717,91 EUR. Izplačila v 

letu 2024 na podlagi prošenj, ki jih je UO Šolskega sklada ugodno rešil, so se porabila sredstva v 

višini 1.193,68 EUR. Stanje sredstev šolskega sklada na dan 31. 12. 2024 znaša 3.130,48 EUR. 

• G. Grginič doda, da se naj kršitve in ukrepi bolje opredelijo, ne more biti kršitev, če učenec ne 

naredi domače naloge. Razredniki bi morali na razrednih urah razložiti sistem kršitev in tudi za 

vsako kršitev bi moral slediti nek ukrep. 

• Garderobe na razredni stopnji, pri 2. in 3. razredih, so v slabem stanju, prosijo, če se lahko kako 

uredijo. 

• Pri 5. razredih, kjer so stranišča spodaj, ni dežurstev, učenci višjih razredov hodijo tja kadit, mlajši 

učenci ne upajo tja na stranišče, dogaja se veliko vandalizma po straniščih. Starši prosijo, da se 

jih o takih vrstah vandalizma tudi obvesti, da bi se lahko že doma preventivno o takšnih zadevah 

tudi pogovarjali. 

• Promet okrog šole je prehiter, nevarni odseki, zanima jih ali je bil kakšen sestanek z direkcijo za 

ceste, občino in drugimi pristojnimi za ureditev prometa. 

• Starši podajo tudi pritožbe čez informatorko, saj je veliko krat ni na svojem mestu in je neprijazna 

do staršev, ki prihajajo po otroke. 

• Ravnateljica še pove, da se s 1. 1. 2026 zavod Osnovna šola Dušana Flisa Hoče ločuje od dela 

vrtca in bo tako ustanovljen nov zavod za vrtec, Vrtec Hoče – Slivnica. 

 

Predsednik Sveta staršev se zahvali vsem prisotnim za udeležbo in zaključi 2. sejo ob 20.50. 

 

 

Zapisnikarica:       Predsednik Sveta staršev: 

Martina Fras       Peter Grginič 

 

 

Priloge:   

- Seznam prisotnosti; 

- Anketa o prehrani 


